
 

       

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsen 
Tirsdag d. 23. april 2024 

kl. 18.00 – 20.00 i forhallen v. aulaen 
 

 
 

Mødedeltagere: 
 

Ulrik V. Stockmann - Formand 

Malene Freund – næstformand  

Tu (Do) Le Dinh Tryk  

Christina Clausen Decker  

Anne Fricke Rudbeck  

Helle Pedersen 

Jeannette Grønbæk  

Anna-Pia Højlund - afbud 

Elevråds formand Emil Juul Carstensen 6.c 

Næstformand Alba Wive 3.a 

Elevrødder kan gå kl. 19 

 

Anette Staub/AS 
Teddy Lykke Bisgaard/TB 

 

 

Andre inviterede: 
 

 

Dagsorden & referat 
 

Pkt Tid Indhold Form Referat 

 

42 

 

3 

 

Godkendelse af 

dagsorden.  

Punkter til 

eventuelt 

A  

Dagsordenen blev godkendt. 
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30 

 

Nyt fra 

• Ledelse  

• SFO 

• Elevråd  

• Personale 

• Forældre 

 

 

O 

 

Ledelsen: Status på indskrivning til 0. årg. pt. 68 elever stadig 3-4 

uafklarede. Der er visitation 8.maj. Vi har i gang i en proces sammen med 

personalet i kommende, 0. årg. og har tilført ekstra pædagoger til at 

være med i teamet således at vi kan møde alle de børn der kommer med 

de behov de har. Det er en spændende proces og vi håber det bliver 

rigtig godt for både børn og voksne.  

Vi har fået pædagog Stine Langager Hansen – Hun kommer fra 

Louiseskolen med lang erfaring og skal være i specialklasserækken og 

SFO. 

I morgen får vi besøg af vores økonomiske konsulent og vi får oplæring i 

brugen af det nye system. Der er indført noget mere kontrol i systemet 

og vi glæder os til at lære systemet at kende og at kunne trække et 

forventet regnskab, så vi kan se på det til næste møde. 

 

SFO: Vi er i fuld gang med at planlægge næste skoleårs SFO, der bliver 

nok at se til og skolens SFO er stabil stor. Der bliver snart offentliggjort 

en stillingsannonce, hvor vi søger en dygtig pædagog og 

teamkoordinator i en 37 timers stilling, som får det samlede ansvar for 

vagtplanlægning, ferieplanlægning, indkøb og sparringspartner med 

ledelsen. Godt halvdelen af stillingen bliver i indskolingen. Puderummet 

og musiklageret bliver her i foråret et hyggeligt legerum. Vi har afsat 

midler til at vi kan købe en del legesager, da børnene efterspørger det. 

Der bliver også opsat hegn fra skuret ud mod vejen, så vi får lukket det 

sidste stykke af. 

 



Elevråd: Elevrådet vil gerne have en skolebod hvor der skal sælges 

madvarer og drikkevarer. Det må man højst 6 uger ad gangen. En 

opmærksomhed. 

 

Personale: Personalet: Det er dejligt at se, at der udvikler sig 
legefællesskaber på tværs af årgangen efter opdelingen af 

skolegården, så der er blevet boldfri områder. Fagfordelingen er godt i 

gang, vi er glade for vi ikke skal af med nogle kolleger. I næste uge slutter 

en del teamkoordinator- uddannelsen modul 6. Personalegruppen er 

inviteret til sparring på tværs af de forskellige afdelinger.  

 

Forældre: Der er lus og fnat problematik på skolen, det tærer på 

tålmodigheden hos mange forældre. Måske sundhedsplejersken kan 

hjælpe med rådgivning evt. alternative metoder som f.eks. brug af 

balsam og tættekam.  

De unge mænd i SFO gør det rigtig godt, de får meget ros blandt 

forældrene. 
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15 

 

 Oplæg vedr. 

forældrebesøg  

(Bilag på mødet) 

 

OB 

 

Det handler om, når der er forældre på skolen, og hvordan man opfører 

sig.  Princip for forældrebesøg vedtaget. 
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10 

 

Valg til bestyrelse - 

status 

Vi mangler stadig 1 

fast og 2 

suppleanter 

 

 

OD 

 

Vi mangler desværre stadig medlemmer til SB. Fire årig periode og møde 

hver måned er meget og skræmmer muligvis folk fra at melde sig til 

bestyrelsesarbejdet. 

 

Måske hver anden måned med SB-møde er passende fremadrettet. Der 

er enighed om at perioden skal være 2årig. Bestyrelsen ansøger det 

politiske niveau om den mulighed. 
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20 

 

 

 

Punkt fra sidste 

møde – Drøftelse af 

Hvornår SB skal 

orienteres, hvis der 

er sager på skolen 

af en vis alvor 

 

 

 

OB 

 

Dette punkt er kommet op på baggrund af den sidste tids alvorlige sager 

om vold og seksuel karakter på skoler på Sjælland og Fyn. Bestyrelsen 

bør her inddrages, da den skal føre tilsyn med håndtering af sager på 

skolen. Sager af en vis alvorlig karakter bør informeres i bestyrelsen. 

 

Det er en opmærksomhed fra ledelsens side. Formanden kommer med 

noget på papir ift kommunikationsveje. 
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5 

Økonomi – kort 

mundtlig 

information 

 

 

OB 

 

Som jeg sagde først på mødet har vi stadig ikke mulighed for at lave 

tilsyn. Det bliver godt at få adgang til det nye system. Lige nu har vi et 

regneark, det fungerer men der er en del usikkerhed forbundet, blandt 

andet refusioner på løndelen er en stor usikkerhedsfaktor. 

Ulrik har været inde og snakke med udvalget om økonomi og ønsker. 

Udvalget var tilfreds med det arbejde som SB havde ønsker om her på 

skolen. 

 

Ansøgningen til budgettet om en psykolog og socialrådgiver koblet 

tættere på skolen sendes med referatet ud. 
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10 

 

Information om 

Eventen d. 30. maj 

O  

Vi er godt i gang med planlægningen. Pølseboden trækker tænder ud så 

her har vi brug for hjælp. Bestyrelsen ønsker at medlemmerne af 

forældrerådene skal deltage, kan de ikke det, så er det ønskeligt de selv 

finder nogen som kan træde til i stedet. Kontoret laver en vagtplan og 

sender ud til forældreråd. 

 



Som en del af overgangssamarbejdet, så inviteres forældre og børn som 

har skolestart til august. 
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3 

 

Evt. 

  

Tik-tok videoer på to bestemt årgange blev diskuteret. Bestyrelsen 

opfordrer til at mobilen lægges i tasken med det samme barnet træder 

ind på skolens område. 

 

Punkter til kommende møder – nye markeres med FED 
 

● Forældreinvolvering og ambassadører for Bregnbjergskolen. Møde med forældre.    
● De gode historier. 
●                                        

●  

●  
●  

 

D Dialog - O Orientering - B Beslutning - H Høring – A Andet 
 


